
Protokoll fra årsmøte i Hetlevik idrettslag

Årsmøtet ble avholdt i klubbhuset 30.03.2023

Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede
Styret redegjorde for ~et antall personer som var til stede ved oppstart av årsmøtet som
styret anså for stemmeberettigete.
Følgende hadde ordet' i saken: Monica Lund

Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende antall stemmeberettigede medlemmer: 14
Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 2 Valg av dirigent
Styret foreslo Christian Roti som dirigent.
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund

Vedtak: Årsmøtet valgte Christian Roti som dirigent.
Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 3 Valg av referent
Styret foreslo Susanne Eide som referent.
Følgende hadde ordet i saken: Christian Roti

Vedtak: Årsmøtet valgte Susanne Eide som referent.
Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 4 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen
Styret foreslo Therese Kvalvik og Kjetil Kartveit til å underskrive protokollen.
Følgende hadde ordet i saken: Christian Roti.

Vedtak: Årsmøtet valgte Therese Kvalvik og Kjetil Kartveit til å underskrive protokollen.
Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 5 Godkjenning av innkalling
Styret fremla forslag om at innkallingen ble godkjent.
Følgende hadde ordet i saken: Christian Roti

Vedtak: Årsmøtet godkjente innkallingen.
Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 6 Godkjenning av sakslisten
Styret fremla forslag til sakliste for godkjenning av årsmøtet.
Følgende hadde ordet i saken: Christian Roti

Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende saksliste:

1. Godkjenne de stemmeberettigede.
2. Velge dirigent.
3. Velge protokollfører.
4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen.
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5. Godkjenne innkallingen.
6. Godkjenne saklisten.
7. Godkjenne forretningsorden.
8. Behandle idrettslagets årsberetning.
9. Behandle idrettslagets regnskap.
10. Behandle forslag og saker.
11. Fastsette medlemskontingent
12. Vedta idrettslagets budsjett.
13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan.
14. Foreta følgende valg:

a) Styre med leder, nestleder, fem styremedlemmer og et varamedlem.
b) Kontrollutvalg med to medlemmer og et varamedlem.
c) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene.
d) Valgkomité med leder, to medlemmer og et varamedlem.
e) Eventuelt øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplan.

Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 7 Godkjenning av forretningsorden
Styret fremla forslag til forretningsorden for godkjenning av årsmøtet.
Følgende hadde ordet i saken: Christian Roti og Susanne Eide

Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende forretningsorden:

• Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten
• Protokoll føres av valgte sekretær
• 2 representanter til å underskrive protokoll
• Henvendelse til dirigent om noe ønsker ordet i en sak. Ved å si navnet sitt
• Avstemning ved å stemme nei\ja
• Skriftlig avstemming dersom det kommer forslag om det.
• Lovendring krever 2/3 flertall, ellers alminnelig flertall.

Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning
Styret fremla idrettslagets årsberetning for godkjenning av årsmøtet.
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund

Vedtak: Årsmøtet godkjente årsberetningen med følgende rettelser:
• Sportslig leder gjennomførte Fotbal lederkurs 2 i mars 2022
• I januar\februar 2023 ble det inngått samarbeid med Askøy fotball rundt G12
• Kick off i Oslo ble arrangert i 2022, men representantene var representanter for Kiwi

Barna-Cup 2023

Antall stemmer: 14 for og O mot

2



Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap i revidert stand
Styret fremla idrettslagets regnskap i revidert stand for godkjenning av årsmøtet.
Følgende hadde ordet i saken: Christian Roti og Wiktor Wikan
Kommentarer: -Fordel å splitte opp kontingent-posten, dette for å vise hva som kommer inn

fra hvilken aktivitet
-Idrettslaget bør passe på å søke om strømstøtte.
Dette er blitt gjort ifølge økonomiansvarlig i klubben, men det er kanskje en
støtte klubben har gått glipp av
-Det burde blitt nevnt i balanserapporten at vi har en kundefordring hos
Askøy kommune på ca 815 000, denne vil ikke bli utbetalt før i 2024-2025
-det bør komme frem lysanleggskostnader, hvor mye som er bestemt av
styret

Vedtak: Årsmøtet godkjente regnskapet.
Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 10 Behandling av forslag og saker
Sak: Informasjon om\fra utvalget som jobber med den fremtidige eierstrukturen til
Kulturfabrikken

• Utvalget ønsker klarsignal fra alle eierlagene sine årsmøter om de skal fortsette med
det arbeidet de har satt i gang med.
Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 11 Fastsette medlemskontingent
Styret fremla forslag til medlemskontingent for 2024 for fastsettelse av årsmøtet.
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund og Christian Roti

Kommentar: Vi må legge inn Allidretten i oversikten

Vedtak: Årsmøtet fastsatte følgende medlemskontingent for 2024:

Medlem, kategori 1 1000Fotball barn født 2017-2012
Medlem, kategori 2
Småbarnstrim/aktiviteter før skolealder/andre aktiviteter /ikke- aktive 300
medlemmer (Hils venner)
Familiemedlemskap 2000
Medlem, kategori 3 - familie
Småbarnstrim/aktiviteter før skolealder/andre aktiviteter /ikke- aktive 500
medlemmer (Hils venner)
Yoga - treningsavgift pr semester 700
(må i tillegg betale medlemskap, familie eller enkelt, i HIL)
Dans-treningsavgift pr semester 300
(må i tillegg betale medlemskap, familie eller enkelt, i HIL)

Betalingsgebyr til Spond kommer i tillegg på alle medlemskategoriene
Medlemskap betalesfor 1 år. Treningsavgift yoga\dans betales pr. semester/halvår.
Hvert medlemskap må knyttes opp mot en person\personnummer.
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Hetlevik Idrettslag har inngått avtale med Askøy kommune om å forplikte seg i arbeidet med å
minske barnefattigdom og redusere konsekvensene av det å vokse opp i lavinntekt.

Lavinntektsfamilier kan få dekket kostander til medlemsavgifter og idrettsutstyr av Askøy
kommune. Ta kontakt med Hetlevik Idrettslag v/leder for å søke om fritak fra kontingent eller

mulighet for å dele den opp.

Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 12 Vedta idrettslagets budsjett
Styret fremla forslag til budsjett for vedtak av årsmøtet.
Følgende hadde ordet i saken: Christian Roti og Wiktor Wikan
Innspill:
-Vi får full momskompensasjon på bl.a lysanlegget, derfor bør momskompensasjons være
høyere
-Vi er for defensive angående budsjett på cupen, det er stor tro på at cupen bli bra og stor
også i år
-Inntjeningen idrettslaget gjør bør gå til å dekke cuputgifter for barna

Vedtak: Årsmøtet godtok forslaget til budsjett
Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 13 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan
Styret fremla forslag til organisasjonsplan for behandling på årsmøtet.
Følgende hadde ordet i saken: Susanne Eide

Vedtak: Årsmøtet vedtok styrets forslag til organisasjonsplan.
Antall stemmer: 14 for og O mot

Sak 14 Valg
14.1 Valg av styre
Medlemmer i valgkomiteen var ikke til stede på styremøtet, Monica Lund informerte om
innstillingen til valgkomiteen
Valg av styreleder:
Valgkomiteen foreslo Monica Lund (gjenvalg, 1 år) som styreleder.
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund

Vedtak: Valgkomiteens forslag ble vedtatt
Antall stemmer: 14 for og O mot

Valg av nestleder:
Valgkomiteen foreslo Marianne Skintveit, ikke på valg, 1 år igjen, som nestleder.
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund

Vedtak: Valgkomiteens forslag ble vedtatt
Antall stemmer: 14 for og O mot
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Valg av øvrige styremedlemmer:
Valgkomiteen foreslo følgende styremedlemmer:

• Leder arrangementskomité: Therese Kvalvik, ny, velges for 2 år
• Sportslig leder: Ruben Abbedissen, gjenvalg, velges for 1 år
• Økonomiansvarlig: Christian Roti, gjenvalg, velges for 1 år
• Sekretær: Susanne Eide, gjenvalg, velges for 1 år
• Anleggsansvarlig: Magnus Åsheim, gjenvalg, velges for 1 år
• Valg av vara: Aina Nielsen, ikke på valg, 1 år igjen

Vedtak: Valgkomiteens forslag ble vedtatt
Antall stemmer: 14 for og O mot

Styret i Hetlevik idrettslag er fra 30.03.2023 følgende:
• Leder: Monica Lund
• Nestleder: Marianne Skintveit
• Leder arrangementskomité: Therese Kvalvik
• Sportslig leder: Ruben Abbedissen
• Økonomiansvarlig: Christian Roti
• Sekretær: Susanne Eide
• Hus/Bane: Magnus Åsheim
• Varamedlem: Aina Nielsen

14.2 Valg av kontrollutvalg

Valg av to medlemmer til kontrollutvalget
Forslag fra valgkomiteen:
Wiktor Wikan og Jan Tore Moen velges som medlem av kontrollutvalget.
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund

Vedtak: Forslaget ble vedtatt
Antall stemmer: 14 for og O mot

Valg av varamedlem til kontrollutvalget
Forslag fra valgkomiteen:
Elin Hjartåker velges som varamedlem av kontrollutvalget.
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.
Antall stemmer: 14 for og O mot

14.3 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget har
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene

Forslag fra styret: Styret gis fullmakt til å oppnevne representantene
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.
Antall stemmer: 14 for og O mot
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14.4 Valg av valgkomité
Valg av leder i valgkomiteen
Forslag fra styret: Stian Jensen
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.
Antall stemmer: 14 for og O mot

Valg av medlemmer i valgkomiteen
Forslag fra styret: Lise Cathrine Langøy og Therese Hagenes velges som medlemmer av
valgkomiteen.
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.
Antall stemmer: 14 for og O mot

Valg av varamedlem i valgkomiteen
Forslag fra styret: Line Ludviksen velges som varamedlem i valgkomiteen.
Følgende hadde ordet i saken: Monica Lund

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.
Antall stemmer 14 for og O mot.

Årsmøtet ble avsluttet med at leder, Christian Roti, takket deltakerne for møtet.

Hetlevik 12.04.2023

Susanne Eide

Hetlevik 12.04.2023

Therese Kvalvik
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Kjetil Kartveit


